
Dagsorden 
Afbud: Janni, Lærke, Nick 

 

Skolebestyrelsesmøde 14. maj (kl. 17-19) 

1. Godkendelse af referater fra sidst   

2. Nyt fra elevrådet 

Intet nyt     

3. Ledelsen informerer    

a. Orientering om personale og økonomi   

Planlægning af skoleåret 24/25 er godt i gang. Vi følger tidsplanen. Mohammed vil skrive ud til 

forældre omkring primærlærere i juni. Samtidig kører prøveperioden for både 8. og 9. årgang.  

Vi er godt i gang med at bruge vores 500.000 kr. Træfigurer, broer og sektioner til ”hullet”. Vi har 

store forventninger til vores ”nye” udeområder. 

Der er god proces med ungedidaktikken, og der er ringe i vandet, der spreder sig til børnemiljøet.  

B&U udvælger to skoler, som kan få ressourcer til en pædagog til 8. og 9. klasserne i en 4-årig 

periode. Vi får svar i slutningen af maj måned.    

4. Update fra Folkeskoleløftet    

a. Er der noget vi kan tage med videre 

Oplevelser fra mødet på Skt. Klemmens: Umiddelbart var det godt. Problemstillingen lyder ens 

skolerne i mellem. Det var mange input fra salen. Oplevelse af, at det er svært at motivere 

forældrene til at handle. 

Bestyrelsen kunne godt blive mere tydelige i, hvilken retning vi gerne vil gå. Kommunikationen skal 

være helt tydelig. Blandt andet kunne vi interessere os for legegrupper.  

Vi kunne også indtænke fællesskabende aktiviteter. Aktiviteter, hvor fællesskabet kan løfte noget 

sammen.  

Hvordan kunne vi inddrage flere forældre som ressource for skolen? 

Vi vendte (ganske kort) vores holdning om akutklasser – inspireret af et koncept fra Stokholm.  

 



5. Update spørgeskema    
a. Gennemlæs svar. I forhold til kommentarer, udvælg én, som 

gør særligt indtryk. 
b. Er der noget videre arbejde med dette. 

Der er umiddelbart stor opbakning omkring vores principper. Der er for mange, som ikke kender 

principperne.  

Vi gennemgår spørgeskemaet og læser kommentarerne. 

Anette Asbjørn og Karen fortsætter i spørgeskemaudvalget med at analysere og komme med 
forslag til næste “træk”?     

6. Update brev til 0. klasses forældre   

a. Hvor langt er Peter og Samantha i processen 

Peter og Samantha har ikke nået at mødes endnu. 

Forslag: At bestyrelsen forventer at forældre bakker op omkring vores principper. Kommunikation 

i hjemmet om skolen og om andre elever. Aulakommunikation. ”Intet nyt er godt nyt”. 

Opmærksomhed på ”det tavse flertal”.  

7. Beretning fra bestyrelsen    

a. Inputs til hvad den skal indeholde 

Mediestormen omkring Agedrup har fyldt. 

Genbesøg af principper. 

Principper omkring skole/hjemsamarbejdet og forældremøder. 

Forældrespørgeskema. 

Genoptag med besøg i 0., 3. og 6. kl. 

AI 

Velfærdens fundament.  

Årsmøde ved Skole og forældre 

F-dagen 

 

8. Eventuelt 



Der har været arbejdet på fjernvarmeforsyningen. Det har givet udfordringer for mange af vores 

skoleelever, som cykler til skole. 

Næste gang der bliver afspærret stier og veje, vil skolen blive kontaktet, så vi kan videreformidle 

det til forældre på Aula. 

Punkter til kommende møder:  

a. Forældremøder – punkter på dagsorden, skal behandles af 

personalet -Juni 

b. AI – Juni 

c. Info om specialområdet, herunder 
i. Hvor mange børn er på reduceret skema? 

ii. Hvor meget fravær har eleverne? 

iii. Hvordan er økonomien for mellemformer og hvordan 

foregår det på HPS? 

iv. Har Pilehuset fuldt skema? 

d. Foredrag – trivsel (Karlson), noget om digitale medier, 

psykolog om unges trivsel 

e. Revision af princip om meddelelsesbog – juni 2024 

f. Lave en beretning i maj 2024 

g. Analoge læringsmidler eller skærm - hyrdebrev 

 

 

 


